
FÆLLESBESTYRELSEN FOR SINDING/ØRRE MIDTPUNKT 

Tirsdag den 01.04.2025 kl. 17.00 
 

Dagsordenpunkt Referat 
Ordstyrer: Kristina Kaspersen  

Deltagere Addie Holm, Betina Sjøgaard, Jennemie Meindertsma Mølby, 
Jørgen Risum, Kristina Kaspersen, Merete O. Sørensen, 
Nicholaj Grønkjær, Pia Sas, Majbritt Larsen  
Fraværende: Christen Romvig og Malene Lindberg 

Øvrige brugere  

Skolen Præsentation af specialtilbuddet Kahytten. Dele af foredraget, 
som blev præsenteret ved skoleudviklingssamtalen i december 
gennemgås af Mette D. 
 

Fællespunkter for 
Hvepsereden/Midgaarden og skolen 

Implementering af Herning kommunes Børne-og Ungepolitik 
2023-27. Vi markerer punkterne på dagsordenen for at 
synliggøre, at vi arbejder med de overordnede mål:   
 

- Dannelse og deltagelse i fællesskaber: BLÅ  
- Leg, læring og sundhed for alle: GRØN  
- Forældre og netværk som positive rollemodeller: LILLA  

 
Evaluering af fælles personalemøde den 20.02.25. 
Det var et fint arrangement – godt at møde medarbejderne. 
Wild-westdagen torsdag den 15.05.24. Opfølgning – der er styr 
på dagen. 
 
Der bliver lavet en invitation til arrangementet af Merete og 
Majbritt. 
Fælles kommunale arrangementer, hvor det forventes, at der 
er deltagelse fra Fællesbestyrelsen:  
 

- Udviklingsdag onsdag d. 7. maj kl. 08.00-16.00  
- Fyraftensarrangement tirsdag d. 13. maj kl. 17.00-

19.00 
 

Hvepsereden/Midgaarden 
 
 
 
 
 
 
 

Børn og personalesituationen.  
PA-elev stopper 21.04.25. Pædagogmedhjælpere får forlænget 
sin ansættelse både i Midgaarden og Hvepsereden. 
Nyt omkring vuggestuen i Midgaarden. Der kommer flere børn 
til vuggestuen i afdeling Midgaarden, hvorfor der flyttes lidt 
rundt på fordelingen af rummene i Midgaarden.  
Ansættelse af ny pædagogmedhjælper med erfaring pr. 1.maj.  



 
 
Nyt fra Medarbejderrepræsentanten 

Nyt indgangsparti ved Hallen/Hvepsereden – ansøgning er 
sendt afsted. Der er sendt en ansøgning afsted til Nordea-
fonden. 
Der har været holdt forældremøde med foredrag om sundhed, 
og desuden har der været besøg af familiebehandler Viv 
Jensen. Hun fortalte om muligheder for støtte til den enkelte 
familie. 
Fastelavnsfest med besøg af bedsteforældre i Midgaarden.  
 

Skolen 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Nyt fra Medarbejderrepræsentanten 

Børn og personalesituationen.  
Der er kun almindelig sygdom/influenza mv. Vi er en skole i 
trivsel.  
Alle børn og voksne arbejder med årets skolefest og temaet: 
Dyrene i Hakkebakkeskoven – med en twist af Sinding-Ørre – 
egnen samt andre aspekter fra hvad der sker verden over.  
Det kan ses til skolefesten torsdag den 10.04.25 kl. 18.30. 
 
Hvem fra Fællesbestyrelsen tager imod betaling til skolefesten 
torsdag den 10.04.25? Kristina, Addie og Betina. 
 
Gennemgang af budgettet for 2025 for Skole og SFO.  
 
 
Skolemad – ny forsøgsordning: 
3 modeller:  
1. 100% dækning (70 % af dem, der får bevillingen) 53 kr. pr. b. 
2. Forældrebetaling 15 kr. pr. b. pr. dag: (15 % af dem, der får 
bevillingen) 38 kr. betalt af Undervisningsministeriet. 
3. Forældrebetaling 25 kr. pr. b. pr. dag: (15 % af dem, der får 
bevillingen) 28 kr. betalt af Undervisningsministeriet. 
Tilmeldingsfrist den 02.05.25. Møde mandag morgen. 
Som udgangspunkt siger Fællesbestyrelsen ja til, at vi springer 
på projektet. 
 
 
Verdensmålsgavlen 
Workshop omkring et af verdensmålene. Samarbejde med 
Nordisk Teater Laboratorium. Lokalt arbejde med 
verdensmålene – og verdensmålsgavlene.  
Vi har fået tildelt Verdensmål 10: Mindre ulighed.  
Innovationsdag for hele skolen i næste skoleår.   
 
Medarbejdergruppen har det godt. Vi har haft besøg af Dansk 
Cykelforbund, da 1.-2.klasse vandt konkurrencen: Alle børn 
cykler. En hel dag med cykling i skolegården og små opgaver. 
Opstarten af skolefestugerne har været hektiske, og nu 
begynder det at tage form med scenen, kulisserne, 
kostumerne, sang og musikken. 
 



2. påskedag tager 5.-6.klasse til Bornholm med Berit og Jørgen. 
Det bliver så spændende. 

Nyt fra formanden Verdensmålsgavle. Der er produceret puslespil, som sælges. 
Kristina drøfter det med SGIF, da det er i disse lokaler alle går 
forbi. 
 

Evt. Kunne Ung Herning servicere de unge i Kahytten?  
Forslag om, at Daginstitutionen og skolen besøger 
”Beredskabsstyrelsen” i Herning eller Flyvestation Karup. 
 

Punkter til næste møde:  

Næste møde Onsdag den 04.06.25 

Underskrifter  
 
 

 

 


